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Rada Miejska w Prudniku 
Radni-Sesja 

Protokół nr XVII 

XVII Sesja w dniu 28 listopada 2019 

Obrady rozpoczęto 28 listopada 2019 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 15:20 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

Obecni: 

1. Teresa Barańska 

2. Zygmunt Bochenek 

3. Rafał Bolibrzuch 

4. Ryszard Czeczel 

5. Josel Czerniak 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Katarzyna Licznar 

11. Paweł Licznar 

12. Ludmiła Lisowska 

13. Edward Mazur 

14. Stanisław Mięczakowski 

15. Edward Mróz 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska, przywitała 

radnych i zaproszonych gości. 

W momencie otwarcia  w obradach uczestniczyło 20 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane kworum. 

  

Głos zabrał radny Josel Czerniak, który poinformował radnych o chęci zorganizowania 

zbiórki wśród radnych na potrzeby Kościoła w Nadvirnej -  mieście partnerskim Prudnika. 

 

2) Przyjęcie protokołu z XVI sesji. 
Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem czy ktoś ma uwagi do protokołu nr XVI/2019, 

który był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Radni nie wnieśli uwag, w związku 
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z czym Przewodnicząca podała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XV sesji Rady 

Miejskiej w Prudniku z dnia 28 października  2019 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XVI sesji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Wisła 

 

Przed przejściem do kolejnego punktu porządku obrad Przewodnicząca oznajmiła, że  

w związku z licznymi zapytaniami oraz niedomówieniami w sprawie utworzenia nowego 

stanowiska pracy w Zakładzie Wód i Kanalizacji pozwoliła sobie zaprosić Prezesa Pawła 

Kaweckiego, aby złożył krótkie wyjaśnienia w sprawie.   

 

Głos zabrał Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Paweł Kawecki. Oznajmił, że już 

podczas początków rozmów na temat skanalizowania Prudnika zostało utworzone Biuro 

Realizacji Projektu, które przewidywało 8 etatów, w związku z czekającym do wykonania 

zadaniem. W międzyczasie ustalono granice aglomeracji i wówczas pomysł skanalizowania 

miejscowości poza Prudnikiem został wycofany, a komórka realizująca projekt została 

wycofana ze schematu organizacyjnego. W związku z podjęciem przez Radę Miejską decyzji 

30 maja o kanalizowaniu pozostałych miejscowości zaowocowało to zmianą schematu 

organizacyjnego i pociągnęło pewne zmiany, które przygotowane zostały na początku 

września. Rada Nadzorcza zatwierdziła go na początku października. Zmiany organizacyjne 

postępowały zgodnie ze wszystkimi obowiązującymi przepisami.   

W międzyczasie ogłoszony został nabór na stanowisko kierownika jednostki realizującej 

projekt. W wyniku naboru wpłynęła jedna oferta. Kandydat spełnił wymagania formalne i 

przeszedł przez drugi etap rekrutacji.  Wykazała się odpowiednią wiedzą z zakresu 

funkcjonowania spółki zakresu zamówień publicznych, czyli w tym to co było określone w 

naborze. Prezes oznajmił, że rozumie, iż kontrawersje może wzbudzać osoba, która wygrała, 

jednak dodał, że dla niego historia osoby aplikującej na dane stanowisko jest drugorzędna W 

tej chwili osoba ta jest zatrudniona na podstawie umowy o pracę. P. Kawecki dodał, że 

zgodnie z Kodeksem Pracy, a na podstawie tego aktu prawnego odbywa się zatrudnienie w 

ZWiK dane które są związane z przekonaniami orientacja seksualna czy przynależnością to 

dane, których pracodawca pozyskiwać nie może.  

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak przedstawił informację ze swojej działalności za 

okres od 28 października do 28 listopada 2019 r. o następującej treści: 
1. Rozpocznę od cytatu :„Należy wskazać, że spośród wszystkich prognozowanych lat 

najbardziej nierealnie kształtują się wartości wydatków bieżących w roku 2020, w którym 

zaplanowano znaczący spadek omawianej wielkości w stosunku do planu na 2019 r. Warto 

również zauważyć, że wydatki bieżące zaplanowane są  na rok 2020 również w wysokości 

niższej od wydatków zrealizowanych w 2018 roku.” 
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To zdanie, które czerwonym kolorem zostało zaznaczone w raporcie  o stanie gminy za 2018 

rok było dla mnie dużym ostrzeżeniem i wyzwaniem, które przez bieżący rok miałem i  mam 

na uwadze. Wieloletnia prognoza finansowa już wtedy wskazywała, że konstrukcja budżetu 

na 2020 rok może okazać się nie lada wyczynem. Choć wnioskowałem o zaciągnięcie kredytu 

na 2019 rok w wysokości  13 350 000 zł to już podpisując umowę wiedziałem, że trzeba 

dołożyć wszelkich starań, aby kwotę wykorzystanego kredytu ograniczyć do minimum, a na 

planowane zadania pozyskać jak najwyższy udział dofinansowania zewnętrznego. Okazało 

się to nie tak proste, gdyż praktycznie zakończone zostały nabory z Regionalnego Programu 

Operacyjnego, a nowa perspektywa jeszcze nie została wdrożona. 

Stąd, jak Państwo pamiętacie podjęta została ryzykowna  decyzja dotycząca realizacji 

programu budowy i modernizacji dróg z głównym założeniem, że uda się uzyskać 

dofinansowanie z  Funduszu Dróg Samorządowych na ich budowę. Okazało się, że ryzyko się 

opłaciło ponieważ z zaplanowanych do budowy na 2019  rok sześciu dróg gminnych tj. ul. 

Przemysłowa (dofinansowana z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Opolskiego)  Kalinowa, Azaliowa, Jaśminowa, Dębowa i droga od ul. Skowrońskiego do ul. 

Powstańców Śląskich  udało się zrealizować wszystkie uzyskując dofinansowanie w 

wysokości ……………. Co stanowi …….% Zrealizowane zadania to nowe drogi gminne o 

łącznej długości  blisko 2,5 km    i  chodniki o tej samej długości. 

Choć nie można jeszcze mówić o wielkości środków jakie zostaną w bieżącym roku 

wykorzystane ze wspomnianego powyżej kredytu, jednak  do minionego wtorku była to 

kwota 4 milionów zł. i mam świadomość, że na pewno kwota ta może wzrosnąć, jednak  nie 

będzie to kwota 13 500 000 zł. 

Kwestie kredytu moim zdaniem będą miały zdecydowany wpływ na naszą sytuację w latach 

przyszłych, jednak ostatecznie fakt ten będziemy analizować początkiem przyszłego roku. Co 

do projektu przedłożonego Radzie Miejskiej budżetu gminy na 2020 rok chciałbym wskazać, 

że na jego dynamikę, a może jej brak mają wpływ uwarunkowania zewnętrzne, z którymi 

borykają się wszystkie samorządy w kraju. Wspomnę o większych wydatkach na oświatę w 

tym wzrost płacy minimalnej, planowany wzrost kosztów energii elektrycznej, który ująłem w 

projekcie, mniejsze dochody z tytułu podatku dochodowego od osób fizycznych, czy tez 

subwencji oświatowej. 

Ostatecznie projekt budżetu na 2020 rok opiewa na kwotę  137.801.000,00zł. z  tego: 

dochody na  kwotę 127.921.540,00zł,  przychody  na kwotę  9.879.460,00zł. oraz wydatki 

na  kwotę 134.771.540,00zł.  rozchody    na  kwotę    3.029.460,00zł. 

Dochody budżetu Gminy Prudnik na łączną kwotę  127.921.540,00 zł stanowią: dochody 

bieżące w kwocie 121.365.059,00 zł – 94,87 % dochodów, dochody majątkowe w kwocie 

6.556.481,00 zł – 5,13 % dochodów. 

W związku z ogłoszeniem przez Ministra Finansów, Inwestycji i Rozwoju górnych granic 

stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych w 2020 r. oraz minimalnych stawek podatku 

od środków transportowych obowiązujących w 2020r. dokonano porównania ze stawkami 

obowiązującymi w Gminie Prudnik i postanowiono: 

a) stawki kwotowe podatku od nieruchomości podnieść średnio o 7% za wyjątkiem stawek 

podatków od budynków i ich części związanych z prowadzoną działalnością gospodarczą, 

które na: 

- terenie miejskim pozostawiono bez zmian, 

- terenie wiejskim obniżono o 4,78%. 

Ponadto na terenie wiejskim pozostawiono na dotychczasowym poziomie stawkę  podatku od 

pozostałych budynków (za wyjątkiem garaży). 

b) stawki podatku od środków transportowych pozostawić bez zmian. 
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Natomiast: - podatek rolny uległ podwyższeniu z uwagi na wzrost średniej ceny skupu żyta za 

okres 11 kwartałów poprzedzających rok podatkowy 2019 z kwoty 54,36 zł za 1 dt do kwoty 

58,46zł za 1 dt  tj. o 7,54%. 

- podatek leśny uległ podwyższeniu z uwagi na wzrost średniej ceny sprzedaży drewna z 

kwoty 191,98 zł za 1 m
3  

do kwoty 194,24 zł za 1 m 
3
, tj. o 1,18 %.  

Na terenie Gminy nie pobiera się opłaty targowej. 

Na dzień sporządzania informacji Gmina Prudnik posiada podpisane umowy o 

dofinansowanie projektów: 

- w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-

2020 pn. 

·         Wdrożenie kompleksowej Strategii Niskoemisyjnej w Subregionie Południowym 

- w ramach Funduszu Mikroprojektów  Euroregion Pradziad Program INTERREG V-A 

Republika Czeska – Polska, tj. pn. 

 Promocja twórczości ludowej na pograniczu polsko-czeskim 

 Prudnicki szlak miejski 

Największymi źródłami dochodów w projekcie budżetu na 2020 r. są: 

1) dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację zadań bieżących z zakresu 

administracji rządowej oraz innych zadań zleconych gminie ustawami  w kwocie 

40.691.652,00zł 

2) udział gminy w podatku dochodowym od osób fizycznych       w kwocie 20.799.193,00zł 

3) subwencja oświatowa w kwocie 18.734.445,00zł 

4) podatek od nieruchomości w kwocie 11.500.000,00zł 

5) subwencja wyrównawcza w kwocie 10.122.594,00zł 

6) wpływy z innych lokalnych opłat pobieranych przez jst 

     na podstawie odrębnych ustaw w kwocie   4.832.000,00zł 

Dochody bieżące w podziale na dochody własne, subwencje i dotacje z dalszym podziałem 

wg realizowanych tytułów oraz dochody majątkowe wg realizowanych tytułów przedstawiają 

poniższe zestawienia. 

W 2020 r. Gmina planuje przychody w wysokości 9.879.460,00zł z tego: z tytułu kredytu 

długoterminowego zaciągniętego w banku wyłonionym w trybie przetargu nieograniczonego 

na pokrycie planowanego deficytu budżetu w kwocie 6.850.000,00zł. i z tytułu wolnych 

środków, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy w kwocie 3.029.460,00zł. 

Wydatki budżetowe na 2020 rok ogółem wynoszą 134.771.540,00 zł, z  tego: 

- wydatki na zadania własne   –     93.982.388,00zł 

- wydatki na zadania zlecone ustawami  –     40.691.652,00zł 

- wydatki na realizację umów i porozumień z innymi jst   –            97.500,00zł 

1) wydatki bieżące 121.284.801,39zł. tj. 89,99% wydatków ogółem   z tego: - wydatki 

jednostek budżetowych,  na: 

a) wynagrodzenia i składki od nich naliczane     45 910 640,81zł 

b) wydatki związane z realizacją ich statutowych zadań                                  23 906 779,58zł 

- dotacje na zadania bieżące     7 975 000,00zł 

- świadczenia na rzecz osób fizycznych     42 044 503,00zł 

- wydatki na programy finansowane z udziałem środków UE                              147 878,00zł 

- wydatki na obsługę długu publicznego  1 300 000,00zł 

2)  wydatki majątkowe 13.486.738,61zł. tj. 10,01% wydatków ogółem. 

W projekcie budżetu na 2020 rok zaplanowano zadania remontowe na kwotę 1.206.548,73zł, 

w tym kwoty 100.000,00 zł w ramach zadań zleconych. 
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Rezerwy zostały ustalone w minimalnych wysokościach wskazanych w ustawach, tj: rezerwę 

budżetową ogólną zaplanowano  w kwocie    135.000,00zł  tj. 0,1% planowanych wydatków 

budżetowych. 

Rezerwy celowe zaplanowano    w kwocie  1.305.246,00zł, tj. 0,97% planowanych wydatków 

budżetowych, z przeznaczeniem na: 

- odprawy emerytalne, nagrody inne niż uznaniowe dla pracowników   w 

kwocie    705.846,00zł  

- realizację zadań własnych bieżących z zakresu zarządzania kryzysowego w 

kwocie   375.400,00zł 

- opał w jednostkach organizacyjnych gminy w kwocie   124.000,00zł 

- inwestycje i zakupy inwestycyjne   w  kwocie  100.000,00zł. 

W projekcie budżetu na 2020r. zaplanowano dotacje w wysokości                     7. 975.000,00 zł, 

z tego: 

1) dla jednostek sektora finansów publicznych w kwocie   3.702.500,00zł 

2) dla jednostek spoza sektora finansów publicznych          w kwocie   4.272.500,00zł 

W projekcie budżetu Gminy Prudnik na 2020 rok, na wydatki bieżące i majątkowe jej 

jednostek pomocniczych zaplanowano kwotę 271.016,19 zł. Zadania realizowane będą w 

ramach funduszu sołeckiego utworzonego na podstawie art. 2 ust. 1 ustawy z dnia 21 lutego 

2014 r. o funduszu sołeckim (Dz. U. z 2014r. poz. 301 ze zmianami) w związku z uchwałą Nr 

LV/855/2014 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 27 marca 2014 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na wyodrębnienie w budżecie Gminy Prudnik środków stanowiących fundusz sołecki. 

Budżet Obywatelski na 2020 rok realizowany jest na podstawie uchwały Nr XI/187/2019 

Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 27 czerwca 2019r. w sprawie ustalenia zasad i trybu 

przeprowadzenia konsultacji społecznych na temat budżetu Gminy Prudnik na 2020 rok. W 

2020 roku planuje się rozchody budżetu w łącznej wysokości 3.029.460,00zł. 

Całość kwoty przeznacza się na spłatę rat kredytów i pożyczek zaciągniętych przez Gminę 

Prudnik w poprzednich latach. W 2020 roku nie planuje się udzielania pożyczek z budżetu 

Gminy Prudnik. 

Gmina nie posiada zobowiązań z tytułu poręczeń i gwarancji z lat ubiegłych. Gmina Prudnik 

nie posiada umów o partnerstwie publiczno-prywatnym 

  

2. W dniu 31 października br. Gmina Prudnik w odpowiedzi na ogłoszone przez Zarząd 

Województwa Opolskiego zaproszenie do składania wniosków o przyznanie pomocy w 

ramach Poddziałania: 5.3.1 Dziedzictwo kulturowe i kultura Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-2020 złożyła projekt pn „Utworzenie 

Prudnickiej Galerii Sztuki”. 

Głównym celem projektu jest zachowanie i promocja dziedzictwa kulturowego miasta 

Prudnik poprzez utworzenie Prudnickiej Galerii Sztuki w nieużytkowanym od kilku lat 

obiekcie zlokalizowanym przy ul. Rynek 2. W powstałym w ramach projektu obiekcie 

prezentowane będą obrazy sztuki współczesnej m.in. obrazy Hanny Bakuły, których 

największa w Polsce kolekcja należy do Muzeum Ziemi Prudnickiej w Prudniku. 

Projekt zakłada realizację pięciu następujących zadań: 

1) roboty budowlane związane ze zmianą sposobu użytkowania pomieszczeń biurowych na 

Prudnicką Galerię Sztuki wraz z dostosowaniem toalety dla osób niepełnosprawnych poprzez 

przeprowadzenie prac ogólnobudowlanych. W ramach projektu planowane jest obniżenie 

poziomu posadzki przed wejściem do obiektu galerii poprzez zlikwidowanie pierwszego 

stopnia oraz obniżenie do poziomu nowej posadzki murku przyporowego oraz montaż 

platformy schodowej dla osób niepełnosprawnych. 

2) zakup wyposażenia ( w postaci : Komplet 10 postumentów wystawienniczych, 

stojaka/ potykacza metalowego wraz z nadrukiem, miernik do pomiaru temperatury, 
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wilgotności i ciśnienia wraz z oprogramowaniem kalibracyjnym, monitoringu wizyjnego, 2 

szt. odtwarzaczy dedykowanych dla osób niewidomych oraz słabo widzących, 

opracowanie audiodekrypcji do obrazów oraz zakup osuszacza mobilnego. 

3)  wykonanie renowacji mebli i stylizowanego szyldu; 

4)      nadzór inwestorski; 

5)      promocję projektu. 

Wartość całkowita projektu wynosi 373 508,98 zł a Gmina Prudnik na jego realizację ubiega 

się o dofinansowanie w wysokości 298 769,83  zł stanowiącej aż 79,99 % kosztów 

kwalifikowalnych. 

Złożony projekt zakłada jego rzeczową realizację w terminie do końca listopada 2020 

r.  Decyzji o wyborze projektów do dofinansowania spodziewać należy się w okresie ok. 6 

miesięcy o czym będę Państwa radnych informował.   

  

3. Również  31 października br Gmina Prudnik złożyła w Opolskim Urzędzie Wojewódzkim 

wniosek o dofinansowanie projektu pn Poprawa sytuacji bytowej rodzin romskich w Prudniku 

poprzez remont lokali mieszkalnych”  w ramach rządowego „Programu integracji 

społeczności romskiej w Polsce na lata 2014-2020”. 

Zakres rzeczowy projektu przewiduje wykonuje niezbędnych prac remontowych ( z zakresu 

wymiany stolarki okiennej lub wymiany podłogi) w 14 lokalach mieszkalnych zamieszkałych 

wyłącznie przez rodziny romskie. 

Całkowita wartość kosztorysowa projektu wynosi 88 349,18 zł a Gmina Prudnik ubiega się o 

jego dofinansowanie w kwocie 79 500,00 zł. Zgodnie z uregulowaniami Programu integracji 

społeczności romskiej w Polsce na lata 2014-2020, nie określa on wysokości dofinansowania 

a decyzja o ewentualnej wysokości dofinansowania podjęta zostanie przez organy 

administracji rządowej oceniające złożone projekty (tj. Urząd Wojewódzki, Ministerstwo). Na 

obecnym etapie Gmina Prudnik nie jest w stanie określić procentowej wysokości 

ewentualnego dofinansowania aczkolwiek Gmina nasza wnioskuje o dofinansowanie w 

wysokości 90% wartości kosztorysowej projektu. 

Zgodnie z informacjami uzyskanymi w Opolskim Urzędzie Wojewódzkim decyzja o wyborze 

zadań nastąpi w terminie do końca marca 2020 r.      

  

4. Zgodnie z wcześniejszymi informacjami dotyczącym sytuacji Spółki Zakład Usług 

Komunalnych, informuję, że trwają prace związane z opracowaniem programu 

restrukturyzacji spółki przez firmę LPW Sp. z o.o. z siedzibą w Katowicach przy ulicy 

Żeliwnej 

Programu restrukturyzacji jednoosobowej spółki Gminy Prudnik Zakład Usług Komunalnych 

Sp. z o.o. obejmować będzie:: 

1)      analizę sytuacji ekonomicznej Spółki, 

2)      analizę zasadności ponoszonych kosztów w poszczególnych działach działalności 

Spółki oraz poprawności kwalifikowania ich do poszczególnych działów, 

3)      zgodność obciążania Gminy kosztami z odpowiednimi zapisami umów (porozumień) 

dotyczących powierzenia zadań, zarządzania mieniem, użytkowania mienia, 

4)      rzeczywista efektywność działalności poszczególnych działów Spółki  z 

uwzględnieniem rachunku ekonomicznego, 

5)      analiza struktury organizacyjnej Spółki, 

6)      ocena efektywności zarządzania Spółką, 

7)      propozycje działań sanacyjnych w tym działań restrukturyzacyjnych, 

  

5. Kilka słów jestem winien Państwu w związku z przedstawionym przeze mnie na dzisiejszej 

sesji Rady Miejskiej projektem uchwały              w sprawie utworzenia Środowiskowego 
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Domu Samopomocy                       w Prudniku, który jest placówką wsparcia dziennego dla 

osób                     z zaburzeniami psychicznymi. Środowiskowy Dom Samopomocy             w 

Prudniku powstał w 1996 roku. W roku 2016 zgodnie z art. 111 „a” ustawy  z dnia 12 marca 

2004 roku o pomocy społecznej, Rada Miejska w Prudniku  włączyła  do Ośrodka Pomocy 

Społecznej Środowiskowy Dom Samopomocy, gdyż cytowany powyżej przepis 

dopuszczał  w ramach ośrodka pomocy społecznej funkcjonować innej jednostce 

organizacyjnej pomocy społecznej. Faktycznie, jako samodzielna jednostka organizacyjna 

gminy Środowiskowy Dom Samopomocy przestał istnieć z chwilą podjęcia uchwały. 

Uchwała Rady Miejskiej Nr XXV/405/2016 o połączeniu jednostek została podjęta 30 

czerwca 2016 roku, a już 5 września 2016 roku przyjęta została ustawa  o zmianie ustawy o 

wspieraniu rodziny             i systemie pieczy zastępczej, ustawy o pomocy społecznej oraz 

ustawy o zmianie ustawy o samorządzie gminnym oraz niektórych innych ustaw, w której 

zmieniono art. 111 a, który określa, że gmina może połączyć ośrodek pomocy społecznej z 

ośrodkiem wsparcia,                       z wyłączeniem ośrodka wsparcia dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, a takim ośrodkiem jest Środowiskowy Dom Samopomocy. 

Tym samym w artykule 5 ust 1 w/w ustawy stwierdzono, że powstałe przed dniem wejścia w 

życie  ustawy jednostki organizacyjne pomocy społecznej nie spełniające wymagań, o których 

mowa w cytowanym przepisie  mogą funkcjonować na dotychczasowych zasadach do dnia 

31grudnia 2019r. - tak więc ze względów prawnych rozdzielenie OPS i Środowiskowego 

Domu Samopomocy jest konieczne, jednak                    z oceny połączonych jednostek 

uważam, że rozwiązanie to miało sens            i ekonomiczne uzasadnienia. 

Chciałbym uspokoić zainteresowane osoby, że w kwestii merytorycznego 

funkcjonowania  Środowiskowego Domu Samopomocy nic się nie zmienia poza formą 

organizacyjną tej jednostki. 

  

6. Zmiany organizacyjne, jakie proponuję dzisiaj w funkcjonowaniu jednostek 

organizacyjnych gminy Prudnik są wielowymiarowe. Choć w pierwotnej wersji po 

przeprowadzonych zmianach personalnych na stanowisku Dyrektora  Ośrodka Sportu i 

Rekreacji  został ogłoszony nabór na wakujące stanowisko, który nie przyniósł 

rozstrzygnięcia – sięgnąłem do analiz funkcjonowania jednostek organizacyjnych gminy pod 

kątem kosztów ich działalności w tym zatrudnienia oraz analizę przedmiotu działalności tych 

jednostek wykonanych                       w II półroczu br. 

Mając na uwadze ocenę Najwyższej Izby Kontroli dot. funkcjonowania gminnych jednostek 

przyjąć należy, że  tworzenie przez gminę dwóch lub więcej jednostek o podobnym 

przedmiocie działalności powinno być stosowane jedynie  w sytuacjach, gdy jest to 

najkorzystniejszym rozwiązaniem pod względem ekonomicznym               i organizacyjnym. 

Należy zaznaczyć, że podział takich samych zadań pomiędzy kilka podmiotów gminnych 

powoduje wzrost kosztów realizacji tych zadań, np. poprzez dublujące się koszty 

administracyjne, a także może mieć negatywny wpływ na skuteczność wykonywania zadań. 

Te spostrzeżenie pozwoliły mi na wyłonienie dwóch jednostek o zbliżonych zadaniach oraz 

zadaniami zbieżnymi             z innymi  jednostkami gminy. Dla przykładu Agencja 

Promocji                   i Rozwoju Gminy zajmowała się między innymi promocją, 

zarządzaniem nieruchomościami na wynajem, czy też organizacją, czy też 

współorganizacją  imprez o zasięgu gminnym i ponad gminnym.  Z kolei Ośrodek Sportu i 

Rekreacji oprócz działalności merytorycznej prowadził działalność promocyjną 

organizowanych imprez, czy też winien prowadzić promocję zdrowego sportowego trybu 

życia. Na dokładkę Gmina Prudnik posiada profesjonalnego zarządcę nieruchomości zakład 

Usług Komunalnych, który w ramach zawartych umów zarządza mieniem gminy. Zarówno 

Agencja Promocji i Rozwoju Gminy, jak i Ośrodek Sportu i Rekreacji posiada odrębne służby 
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finansowe i administracyjne. Uznałem, że połączenie tych dwóch jednostek może przynieść 

wymierne korzyści, w tym między innymi: 

- oszczędności organizacyjne w tym związane  z wykorzystaniem zasobów ludzkich, 

- optymalizację kosztów działalności połączonych jednostek, 

- optymalizację zarządzanym majątkiem poprzez prawidłowe                      i oszczędne 

gospodarowanie nieruchomościami gminnymi, które zostaną przekazane w zarządzanie 

Zakładowi Usług Komunalnych.  Poczynione analizy wykazały, że wskazanym jest 

połączenie Ośrodka Sportu i Rekreacji i Agencji Promocji i Rozwoju Gminy 

Prudnik              w jedną jednostkę. 

W ten sposób: 

- majątek Agencji Promocji i Rozwoju Gminy Prudnik w postaci inkubatorów 

przedsiębiorczości w związku z zakończeniem trwałości projektu zostanie przekazany w 

zarządzanie do Zakładu Usług Komunalnych, ( w budynkach około 70% lokali 

wynajmowanych jest z czynszem rynkowym, funkcja inkubatora będzie utrzymywana na 

wyznaczonych wolnych lokalach). Szacuje się, że oszczędności z tego tytułu wyniosą około 

300 000 zł. do planu na rok 2020. Również obiekty, w których nie były  realizowane zadania 

własne z zakresu sportu zostaną po ustaleniu ich dominującej funkcji 

przekazane                             w użytkowanie innym podmiotom np. obiekt Centrum 

Sportowego             w Niemysłowicach. Optymalizowane będzie również zatrudnienie w 

kontekście realizowanych zadań. 

Ze względu na zastaną sytuację organizacyjną Ośrodka Sportu                    i Rekreacji 

postanowiłem, że jednostką przejmującą winna zostać Agencja Promocji i Rozwoju Gminy 

Prudnik. W związku z tym Agencja Promocji i Rozwoju Gminy Prudnik przejmuje mienie 

włączonej jednostki oraz jej należności i zobowiązania, a  pracownicy zatrudnieni na dzień 

połączenia w Ośrodku Sportu i Rekreacji w Prudniku stają się na zasadach określonych 

w art. 23¹ Kodeksu pracy, pracownikami Agencji Promocji i Rozwoju Gminy Prudnik. 

Kwestie osobowe związane z zarządzaniem jednostką mogą być wdrożone po przyjęciu przez 

Radę Miejska uchwały w sprawie połączenia jednostek. 

  
7. Informuję, że zgodnie z budżetem Gminy Prudnik na 2019 rok przeprowadzono 

następujące procedury przetargowe: 

1) rozstrzygnięto przetarg na budowę tarasu rekreacyjnego w Środowiskowym 

Domu    Samopomocy ogłoszonym przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Prudniku. Umowę 

podpisano z   Konsorcjum firm:  Lider konsorcjum - RYMAR Sp. z o.o.  47-225 Kędzierzyn-

Koźle  ul. Przyjaźni 45A,   Członek konsorcjum – Przedsiębiorstwo Robót Remontowo-

Budowlanych „RYMAR” R. Szejna M.   Biała-Bajor sp. Jawna 47-225 Kędzierzyn-Koźle  ul. 

Przyjaźni 45A. 

Kwota umowy: 112 483,80 zł. 

2) ogłoszono przetarg na konserwację oświetlenia ulicznego Gminy Prudnik. Oferty 

otwarto  26.11.2019 r. Wpłynęło 3 oferty. Trwa procedura sprawdzania ofert. 

3) ogłoszono przetarg na świadczenie usług przewozu pasażerów na linii komunikacji 

miejskiej w  Prudniku. Otwarcie ofert odbyło się 27.11.2019 r. Wpłynęła 1 oferty. Trwa 

procedura   sprawdzania oferty. 

4) rozpoczęto procedurę z wolnej ręki na podst. art. 67 ust. 1 pkt 12 ustawy Prawo 

zamówień   publicznych na odbiór i zagospodarowanie odpadów z nieruchomości 

zamieszkałych i w części nie zamieszkałych (mieszane) w Gminie Prudnik. Do negocjacji 

zostanie zaproszony Zakład Usług    Komunalnych Jednoosobowa Spółka Gminy z o.o. w 

Prudniku. 
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8. W odpowiedzi na wniosek Dyrektora Zakładu Karnego w Nysie na podstawie § 4 ust. 1 

Rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 21 sierpnia 2017 r. w sprawie trybu 

wyznaczania podmiotów, na rzecz których skazani mogą wykonywać prace na cele społeczne, 

oraz czynności tych podmiotów w zakresie wykonywania pracy, informuję że na terenie 

Gminy Prudnik do wykonywania pracy przez skazanych w roku 2020 wskazałem:  jednostkę 

organizacyjną gminy - Ośrodek Sportu i Rekreacji  w Prudniku,  Klasztor Zakonu Braci 

Mniejszych w Prudniku. 

  

9. W odpowiedzi na wniosek Prezesa Sądu Rejonowego w Prudniku na podstawie § 3 ust. 2 

Rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 1 czerwca 2010 r. w sprawie podmiotów, w 

których jest wykonywana kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna, 

informuję, że na terenie Gminy Prudnik do wykonywania pracy przez skazanych wskazałem 

Zakład Usług Komunalnych jednoosobową spółkę gminy Prudnik z o.o. 

  

10. Jak wcześniej informowały media, Gmina Prudnik uruchomiła Patrol Ekologiczny, który 

będzie wykonywany przez Straż Miejską. Działanie to związane jest przede wszystkim z 

zanieczyszczeniem powietrza i kontrolą palenisk na poszczególnych nieruchomościach. 

Oczywiście Patrol będzie kontrolował teren gminy, ale będzie też reagował na zgłoszenia 

mieszkańców. W ramach tego działania Strażnicy w przypadku powzięcia wątpliwości co do 

jakości paliwa używanego do spalania będą mogli pobrać próbki np. popiołu, których badania 

w sposób jednoznaczny będą wskazywać, czy doszło do termicznego przekształcania 

(spalania) substancji niedozwolonych w postaci odpadów. Mamy już oferty certyfikowanych 

laboratoriów, które będą wykonywać badania, a ich koszt oscyluje od 300 – 600 zł za każdą 

zbadaną próbę. Patrol zostanie wyposażony również w inne przyrządy w tym miernik do 

badania wilgotności drewna używanego do spalania. 

Przypomnę, że na terenie województwa opolskiego obowiązuje Uchwała Nr XXXII/367/2017 

Sejmiku Województwa Opolskiego z dnia 26 września 2017 r. w sprawie wprowadzenia na 

obszarze województwa opolskiego ograniczeń w zakresie eksploatacji instalacji, w których 

następuje spalanie paliw. Ograniczenia obejmują cały rok kalendarzowy. 

Uchwała dotyczy instalacji, w których następuje spalanie paliw stałych w tym w 

szczególności kotły, piece i kominki, jeżeli: 

1) dostarczają ciepło do systemu centralnego ogrzewania lub 

2) wydzielają ciepło poprzez: 

a) bezpośrednie przenoszenie ciepła lub 

b) bezpośrednie przenoszenie ciepła w połączeniu z przenoszeniem ciepła do innego nośnika. 

Podmiotami, dla których wprowadzono ograniczenia są podmioty eksploatujące te instalacje. 

Ponadto w  instalacjach wprowadzono ograniczenia polegające na zakazie stosowania: 

1) węgla brunatnego oraz paliw stałych produkowanych z wykorzystaniem tego węgla, 

2) mułów i flotokoncentratów węglowych, tj. paliw o uziarnieniu mniejszym niż 3 mm, 

3) paliw stałych produkowanych z wykorzystaniem mułów lub flotokoncentratów 

węglowych, 

4) paliw stałych produkowanych z węgla kamiennego, w których zawartość frakcji o 

uziarnieniu mniejszym niż 3 mm jest większa niż 15%, 

5) drewna i biomasy drzewnej, których wilgotność w stanie roboczym przekracza 20%. 

  

11. Przez miniony miesiąc odbyliśmy kilka spotkań z zarządcami nieruchomości z  terenu 

naszej gminy oraz na roboczo pracował zespół dostosowujący regulamin utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Prudnik do zmienionej ustawy o utrzymaniu czystości i 

porządku w gminach. Ustawa weszła w życie 26 września. W związku z tym, że z dniem 31 

grudnia 2019 roku  kończy się nam umowa na odbiór i zagospodarowanie odpadów 
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komunalnych, przed udzieleniem kolejnego zamówienia na tą usługę jesteśmy zobowiązani 

do  dostosowania regulaminów do nowej ustawy. Wydawać by się mogło, że nowa ustawa nie 

jest rewolucją w odpadach, jednakże jej stosowanie zmienia filozofię gospodarowania 

odpadami komunalnymi przede wszystkim w ten sposób, że znosi dowolność w zakresie 

segregowania, czy też nie segregowania odpadów komunalnych. Od wejścia w życie ustawy 

segregowanie odpadów przez każdego mieszkańca naszego miasta jest obowiązkowe. Gmina 

jest zobowiązana ustalić stawkę podwyższoną (karną) dla osób, które z tego obowiązku nie 

wywiązują się. Niektóre przepisy ostatecznie przesądzają, że obowiązki właściciela w 

zabudowie wielorodzinnej realizuje wspólnota i Spółdzielnia Mieszkaniowa. Ta sytuacja 

oznacza, że praktycznie każdy mieszkaniec nieruchomości wielorodzinnej, z której została 

złożona deklaracja odpowiada za segregację odpadów i do niego może być adresowana 

również podwyższona opłata w przypadku nie wywiązywania się z tego obowiązku. Tak więc 

sytuacja ta wymusiła, że  Gmina musiała odstąpić od systemu   kodowania worków z 

odpadami w zabudowie wielorodzinnej przez każdego właściciela/najemcę lokalu 

wprowadzając w to miejsce jedynie system kontroli – kodowania pojemników na odpady.  W 

uproszczeniu można powiedzieć, że  o fakcie nieprawidłowego segregowania odpadów w 

gnieździe zostanie powiadomiona przez firmę wywozową gmina i zarządca nieruchomości, a 

to powinno być sygnałem do zbadania sprawy i  wdrożenia  procedur zmierzających do 

wymierzenia opłaty podwyższonej. 

  

12. Kończąc sprawozdanie z bieżących spraw związanych z funkcjonowaniem gminy, 

chciałbym przypomnieć, że mija właśnie I rok naszej kadencji Państwa Radnych, jako Rady 

Miejskiej, mojej jako Burmistrza Prudnika. Nie chciałbym rozwodzić się z tego miejsca co 

udało się, a czego nie udało się zrobić w tym czasie, jednak zapraszam na jutrzejszą 

konferencje prasową, na której postaram się podsumować ten miniony okres. 

Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś chciałby się odnieść do przedstawionej informacji? 

Głos zabrał radny Edward Mróz. Odniósł się do informacji dotyczącej renowacji obiektu, w 

którym docelowo znaleźć się mają pracę Hanny Bakuły. Zapytał czy lokal został 

zinwentaryzowany pod kątem renowacji zabytkowego sufitu i czy zostały na ten cel 

zabezpieczone środki? 

 

Burmistrz poinformował, że w projekcie nie została uwzględniona renowacja sufitu. 

Prawdopodobnie będzie się ona musiała odbyć w późniejszym terminie. Na ten cel gmina 

planuje aplikować po środki ministerialne. Jest to zabytek, który gmina zamierza ratować. 

Były wnioski o sprzedanie lokalu, jednak nie znalazł on nabywcy, a ciągłe zwlekanie z 

podjęciem decyzji co dalej z obiektem powoduje jego nieustanną degradacje. Burmistrz 

oznajmił, że będzie szukać najbardziej optymalnych rozwiązań, aby budynek wyremontować. 

Dodał, że promocja miasta powinna odbywać się na wielu płaszczyznach. Prudnik posiada 

kilka dziedzin dla różnych grup odbiorców, które warto promować jak choćby kolarstwo, 

Klasztorek czy właśnie obrazy Hanny Bakuły. Burmistrz oznajmił też, że jest szansa na 

pozyskanie środków z zewnątrz, które pozwolą na stworzenie czegoś naprawdę atrakcyjnego.  

 

Radny Zygmunt Trojniak odniósł się do informacji dotyczącej gospodarowaniem odpadami 

komunalnymi.  Wyraził zdanie, że zarówno ustawa jak i proponowany regulamin mijają się z 

rzeczywistością. Radny w swojej wypowiedzi poruszył wiele nurtujących go kwestii 

związanych z nowymi zasadami segregacji odpadów.  Jednym z nich jest zapis o zamykaniu 

kontenerów, co zdaniem radnego będzie powodować tworzenie się lokalnych wysypisk 

śmieci przed kontenerami. Kolejna sprawa to nakładanie kar za brak segregacji oraz 

nakładanie na zarządców odpowiedzialności za prawidłowe funkcjonowanie systemu. Radny 

Z. Trojniak powiedział, że nowy regulamin nie napawa optymizmem. Przypomniał sytuacje  
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sprzed kilka lat, kiedy pojemniki na odpady były zamykane. Osoby odpowiedzialne za 

czystość wokół gniazd borykały się z problemem przymarzniętych kłódek i śmieci wokół, co 

w konsekwencji spowodowało odstąpienie od zamykania kontenerów. Radny wyraził zdanie, 

że zapisy regulaminu będą prowadziły do licznych konfliktów między mieszkańcami, którzy 

już są poirytowani choćby wprowadzeniem odpowiedzialności zbiorowej za brak segregacji. 

Na koniec wypowiedzi wyraził zdanie, że ulotki, które zostaną rozdysponowane wśród 

mieszkańców spowodują, że nauczą się oni odpowiedniej segregacji, gdyż anonimowość 

wśród mieszkańców oddających odpady  będą rodzić wiele niedomówień w przypadku złej 

segregacji i nakładania kar. 

 

Burmistrz wyraził zdanie, że wyrażone obawy przez przedmówcę w jakiś sposób są zasadne. 

Oznajmił, że w miastach partnerskich również występują problemy, pomimo, że system 

funkcjonuje już od dłuższego czasu. Dodał, że wszyscy mieszkańcy muszą zmienić  myślenie 

jeśli chodzi o odpady. Gmina musi przyjąć ustawę, która została przyjęta i dostosować swój 

regulamin do niej. Burmistrz oznajmił, że trzeba zmienić mentalność ludzi i nauczyć ich 

odpowiedniego postępowania w kwestii odpadów. Wspomniał o systemie funkcjonującym w 

mieście partnerskim  Notheim.  Poinformował, że tam cała odpowiedzialność  spoczywa na 

zarządcy i nikogo nie interesuje, że w danej społeczności znajduje się jeden problematyczny 

lokator.  Tam nikt nie sprząta gniazda, a odbierane zostają tylko zamknięte kubły wystawione 

do ulicy. Regulamin przedstawiony obecnie ma przygotować do jeszcze bardziej radykalnych 

zmian, które prawdopodobnie będą wprowadzane w przyszłym roku. Mieszkańcy  muszą brać 

większą odpowiedzialność za to, co dzieje się w gniazdach, do których są przypisani.  

 

Radny Zygmunt Trojniak oraz Burmistrz wymienili jeszcze zdania na temat częstotliwości 

odbioru odpadów oraz o sposobie segregacji. 

 

Radny Tomasz Wisła poprosił, aby w sposób graficzny przedstawić na każdym z worków co 

można do niego wrzucać, co pomoże w nauczeniu się przez mieszkańców prawidłowej 

segregacji. Wyraził również zdanie, że problemem śmieci jest fakt, że za dużo się ich 

wytwarza. 

 

Radny Zbigniew Kosiński wyraził zdanie, że radni są od tego, aby informować mieszkańców 

również o tym, co dzieje się z wysegregowanymi odpadami. Zauważył, że nie został 

zapewniony odpowiedni odbiór odpadów wysegregowanych. Zgodził się ze zdaniem 

Burmistrza, że należy zrobić wszystko, aby środowisko gminy było jak najczystsze.  

 

Burmistrz odniósł się jeszcze do sposobu działania systemu w Niemczech. Poinformował 

radnych, że planuje w Prudniku stworzenie punktu przeładunkowego po to, aby koszty 

związane z odpadami zostały maksymalnie ograniczone.    

 

Radny Zbigniew Kosiński odniósł się jeszcze do informacji dotyczącej połączenia OSiR-u z 

APiRG. Zapytał czy jest jakiś pomysł na zabytkowy budynek basenu? Wiadomo, że jeśli 

pozostanie on nieużywany doprowadzi to do jego degradacji. 

Burmistrz w odpowiedzi poinformował, że w chwili obecnej budynek przejdzie w stan 

„uśpienia”. Jest oczywiście chęć remontu obiektu, był pomysł stworzenia tam SPA, jednak 

póki co trzeba poczekać na ewentualne możliwości płynące z zewnątrz. Póki co nie jest brane 

pod uwagę zbycia obiektu, jednak w związku z brakiem środków z remontem trzeba będzie 

poczekać. 
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Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień pogratulowała Towarzystwu Historycznemu 

zaangażowania i przeprowadzenia kwesty na rzecz pomników znajdujących się na cmentarzu. 

Podziękowała również Burmistrzom oraz radnym za wsparcie inicjatywy. Wspomniała przy 

okazji o nierównych alejkach znajdujących się na cmentarzu.  

Radna poruszyła również kwestię segregacji. Oznajmiła, że na różnych forach zawsze w 

pierwszej kolejności porusza się temat segregacji, a w dalszej kwestię cen i podwyżek. 

Oznajmiła, że należy zacząć myśleć o tym czemu te odpady mają służyć?  Wyraziła opinię, że 

należy wybudować kompostowniki i odpady bio zamieniać w naturalny nawóz. Zamiast 

używać nawozy sztuczne, które generują masę chorób można zastąpić je naturalnym 

nawozem. W sklepach zaś powinno powstać miejsce, gdzie można oddawać puste pojemniki 

plastikowe. 

 

Burmistrz oznajmił, że w tej kwestii najlepiej zacząć od siebie. Kompostownik może 

wybudować każdy. Jeśli chodzi o kompostownik dla gminy – wniosek o jego budowę był 

składany, jednak nie zyskał on uznania Marszałka i nie został wpisany w strategię 

województwa. Zatem kompostownika na chwilę obecną w Prudniku nie będzie.  Odnośnie 

cmentarza – problem jest i w przyszłym roku planuje się przebudowę przynajmniej głównych 

alejek. Należy pamiętać, że jest wiele kwestii do wykonania w przyszłym roku, jednak z 

wielu trzeba było zrezygnować ze względu ograniczonej ilości środków w budżecie.  

 

Radny Andrzej Gajewski wyraził radość z powodu wielu projektów związanych z 

ograniczeniem smogu, chociażby poprzez dopłaty do wymiany źródeł ciepła. Zwrócił jednak 

uwagę na fakt, że oświatowe obiekty gminne jak szkoły czy przedszkola ogrzewane są starym 

systemem nie mającym nic wspólnego z ekologią. Wyraził nadzieję, że uda się w przyszłym 

roku zaleźć środki na wymianę ogrzewania chociażby w jednym przedszkolu czy szkole.  

 

Burmistrz oznajmił, że w Szybowicach zaplanowana jest wymiana kotła na kocioł 5-klasy na 

ekogroszek. Planuje się sukcesywna wymiana systemu ogrzewania w każdej miejscowości. 

Należy pamiętać, że zmiana kotła ciągnie za sobą wymianę całej instalacji. Burmistrz 

zapewnił, że przykład będzie szedł z góry. Grzegorz Zawiślak napomknął również o 

dofinansowaniu do wymiany źródeł ciepła. Oznajmił, że promowana powinna być wymiana 

na ogrzewanie gazowe – wszędzie tam, gdzie ten gaz jest dostępny. Dodał, że kotły na paliwo 

stałe dostępne na rynku są wprawdzie nowoczesne, jednak opał pozostawia wiele do 

życzenia. 

 

Radna Urszula Rzepiela ad vocem kompostowania oznajmiła, ze w strategii rozwoju miasta 

Prudnika z 2010 roku ujęta została budowa kompostowni. Jednak przez minionych 8 lat nie 

podjęto żadnych działań w tym kierunku, stąd teraz kumulacja wielu problemów. 

 

Radny Stanisław Mięczakowski odniósł się do kwestii dofinansowania do wymiany źródeł 

ciepła. Uznał, że wymiana powinna być dofinansowywana na równym poziomie, ponieważ w 

przeciwnym wypadku będą występować dysproporcje zwłaszcza pomiędzy wsią a miastem, 

gdzie możliwości są  mniejsze.  Radny poruszył również kwestię doprowadzenia gazu do 

miejscowości wiejskich. Oznajmił, że chciałby, aby gmina bardziej zaangażowała się w te 

kwestię. Aktualnie jest etap podpisywania umów w podmiotami, które będą budować sieć 

gazową i do terenu gminnego siec zostanie doprowadzona, natomiast prywatni właściciele 

muszą sami zawierać umowy i dociekać na własna rękę do kogo mają się zwrócić. Radny 

wyraził zdanie, że gdyby gmina była stroną w sprawie to mieszkańcom byłoby łatwiej 

uzyskać czy dopłaty czy zniżkę na przyłącz.  
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Burmistrz wyjaśnił, że w mieście też poszczególni mieszkańcy ponoszą koszty przyłączenia 

do sieci ciepłowniczej.  Jeśli chodzi o przyłącza gazowe to na wniosek Burmistrza do 

gazowni kierunek linii ciepłowniczej został zmieniony. Zainicjowane zostało również 

spotkanie z mieszkańcami, jednak na takie nikogo na siłę nie da się zaciągnąć. Dodał też, że 

tylko końcowy odbiorca może podpisać umowę z gazownią i pewne procedury wykluczają 

mozliw9ść brania udziału gminy w toku postępowania  przyłączenia.  

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy 

sesjami. 
1.W dniu 30 października  2019 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik 

oraz ustawą 

o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej w 

Prudniku podjęte na XVI sesji Rady w dniu 28 października 2019 r., celem przekazania ich do 

Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. 

2. 1 listopada 2019 r. – razem z radnymi p. Zofią Zeprzałka – Krzemień  

i Pawłem Licznarem brałam udział w kweście na prudnickim cmentarzu pt. „Ocalić od 

zapomnienia” na potrzeby renowacji dwóch pomników burmistrza Paula Langego i polskiego 

działacza społecznego Filipa Roboty 

3. W dniu 31 października 2019 r. zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o 

samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych 

Rady Miejskiej 

w Prudniku złożone na XVI sesji Rady Miejskiej w dniu 30 września 2019 r. 

7 listopada 2019 r. przekazałam Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania, które złożone 

zostały 

w okresie międzysesyjnym. 

 4. 8 listopada 2019r – brałam udział w otwarciu wystawy organizowanej przez Muzeum 

Ziemi Prudnickiej pt. „Pałac Pamięci” autorstwa Marka Grzyba i Piotra Komorowskiego 

5. 11 listopada 2019r z okazji Święta Odzyskania Niepodległości brałam udział w uroczystej 

Mszy Św., 

a następnie miało miejsce złożenie wiązanek pod pomnikiem na Placu  Wolności. 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka udzielił odpowiedzi na następujące interpelacje 

i zapytania radnych: 

1) Zygmunta Bochenek: 

- w sprawie kosztów eksploatacji przez prezesów spółek samochodów służbowych 

/treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

2) Zofii Zeprzałka – Krzemień: 

- w sprawie dokonania frezowania i położenia nowej warstwy asfaltu u zbiegu ulic Staszica i 

Chopina 

 /treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

3) Zygmunta Bochenek: 

- w sprawie remontu odcinka drogi w kierunku wsi Jesiona 

 /treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

4) Arkadiusza Zaczyńskiego: 

- w sprawie doposażenia nieruchomości w brakujące pojemniki na psie odchody 

 /treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

5) Ludmiły Lisowskiej 

- w sprawie oświetlenia przejścia dla pieszych na ul. Dąbrowskiego, przy schronisku 

młodzieżowym w Prudniku 
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 /treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 7  do protokołu/ 

- w sprawie zamontowania znaku ostrzegającego przed ostrym zakrętem przy podjeździe do 

Klasztoru o. Franciszkanów w Prudniku - Lesie   

 /treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 8  do protokołu/ 

- w sprawie poprawy bezpieczeństwa chodnika przy ulicy Kościuszki 17 

 /treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 9  do protokołu/ 

- w sprawie wprowadzenia kryterium posiadania przez dziecko kompletu obowiązkowych 

szczepień jako warunek przyjęcia do przedszkola i żłobka 

 /treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 10  do protokołu/ 

- w sprawie zabezpieczenia miejsc w przedszkolach i żłobkach w Prudniku dla zgłaszających 

się chętnych rodziców dzieci 

 /treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 11  do protokołu/ 

 

Radna Ludmiła Lisowska pogratulowała pięknie przeprowadzonych obchodów 65-lecia 

uwięzienia Kardynała Wyszyńskiego. 

 

Radny Zygmunt Bochenek odniósł się do odpowiedzi odnośnie wykorzystania samochodów 

służbowych przez prezesów spółek. Oznajmił, że chodziło mu głównie o wykorzystywanie 

samochodów służbowych w dni wolne od pracy.  

 

/Przewodnicząca ogłosiła przerwę/ 

 

Po przerwie Burmistrz oddał głos Prezesowi ZWiK. 

Prezes Paweł Kawecki poinformował, że została ogłoszona lista operacji o kolejności 

przysługującej pomocy na operacje typu gospodarka wodno-ściekowa w ramach działania 

7„Podstawowe usługi i odnowa wsi na obszarach wiejskich” Poddziałanie 7.2 "Inwestycje 

związane z tworzeniem, ulepszaniem lub rozbudową wszystkich rodzajów małej 

infrastruktury, w tym inwestycji w energię odnawialną i w oszczędzanie energii" 

objętego programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020.  Prezes P Kawecki 

oznajmił, że jest mu niezmiernie miło poinformować, że na pozycji drugiej znalazł się Zakład 

Kanalizacji w Prudniku jednoosobowa spółka Gminy Prudnik, który uzyskał dofinansowanie 

w wysokości 1 966 164 zł na zadanie, nad którego nazwą też mocno pracowano tj.: ochrona 

zasobów powierzchniowych i podziemnych wody oraz stworzenie podstaw niezawodności 

działania systemów stanowiących zbiorowe zaopatrzenie w wodę Ochrony Środowiska i 

ochronę przeciwpożarową poprzez budowę sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości 

Szybowice oraz wyposażenie stacji uzdatniania wody Szybowice i przepompowni ścieków w 

systemy podtrzymania energetycznego, etap pierwszy. 

 

Burmistrz dodał, że inwestycja  w Szybowicach szacowana jest na kwotę około 13 mln 

złotych i jest to największa inwestycja jaka w najbliższych latach ma być realizowana na 

terenie Gminy Prudnik. Kolejnym ważnym etapem jest wyjście Zakładu Energetyki Cieplnej 

w systemu handlu emisjami, który wiąże się z budową na terenie miasta 2-3 kotłowni 

gazowych, po to, aby ograniczyć moc kotłowni głównej.  

 

5. Informacja dotycząca terenów przeznaczonych pod budownictwo jednorodzinne na 

terenie Gniny Prudnik (druk nr 276). 

Przewodnicząca oznajmiła, że informacja zawarta w druku nr 276 była szczegółowo 

omawiana na poszczególnych Komisjach Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawioną informację. Radni nie wnieśli uwag i zapytań wobec czego Przewodnicząca 

podała informację zawartą w druku nr 276 pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Informacja dotycząca terenów przeznaczonych pod budownictwo jednorodzinne na terenie 

Gniny Prudnik (druk nr 276). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

Wobec powyższego głosowania informacja dotycząca terenów przeznaczonych pod 

budownictwo jednorodzinne na terenie Gniny Prudnik (druk nr 276) została przyjęta. 

/Informacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 

 

6. Gospodarka finansowa: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Miasta Nadvirna z Ukrainy, 

województwo Iwanofrankiwskie (druk nr 277) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 277 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Miasta Nadvirna z Ukrainy, 

województwo Iwanofrankiwskie (druk nr 277). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/262/2019 w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Miasta Nadvirna z Ukrainy, województwo Iwanofrankiwskie została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2019 rok (druk nr 

278) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 278  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2019 rok (druk nr 278). 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/263/2019  w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2019 rok została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 

 

7. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 279) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 279  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 279). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/264/2019 w sprawie nabycia 

nieruchomości niezabudowanej została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu/ 

Radny Stanisław Mięczakowski podziękował za przychylenie się Burmistrza do zakupienia 

omawianego terenu. 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 280) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 280  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 280). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/265/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 281) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 281  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 281). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/266/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 282) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 282  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 282). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-
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Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/267/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 283) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 283  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 283). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/268/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 284) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 284  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 284). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/269/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 
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/Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 285) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 285  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 285). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/270/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 286) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 286  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 286). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/271/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu/ 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 287) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 287  pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 287). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/272/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu/ 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 288) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 288  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 288). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/273/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu/ 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 289) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 289  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 289). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/274/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu/ 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 290) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 290  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 290). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/275/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu/ 

 

13) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 291) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 291  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 291). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 



22 
 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/276/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu/ 

 

14) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 292) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 292  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 292). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/277/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu/ 

 

15) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 293) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 293  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 293). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/278/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu/ 
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16) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 294) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 294  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 294). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/279/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu/ 

 

17) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 295) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 295  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 295). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/280/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu/ 

 

18) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 296) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 296  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 296). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/281/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu/ 

 

19) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 297) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 297  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 297). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/282/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu/ 

 

20) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 298) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 298  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 298). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/283/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości  została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 34 do protokołu/ 

 

21) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 299) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 299  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 299). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/284/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 35 do protokołu/ 

 

22) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 300) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 300  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 300). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/285/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 36 do protokołu/ 

 

23) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 301) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 301  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 301). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/286/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 37 do protokołu/ 

 

24) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 302) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 302  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 302) 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/287/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 38 do protokołu/ 

 

25) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 303) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
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Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 303  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 303). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/288/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 39 do protokołu/ 

 

26) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 304) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 304  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 304). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/289/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 40 do protokołu/ 

 

27) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 305) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 305  pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 305). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/290/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 41 do protokołu/ 

 

28) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 306) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 306  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 306). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/291/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 42 do protokołu/ 

 

29) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 307) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 307  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 307). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/292/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 43 do protokołu/ 

 

30) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 308) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 308  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 308). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/293/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 44 do protokołu/ 

 

31) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 309) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 309  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 309). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 
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Urszula Rzepiela 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/294/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 45 do protokołu/ 

 

32) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 310) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 310  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 310). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/295/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 46 do protokołu/ 

 

33) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 311) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 311  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 311). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/296/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 47 do protokołu/ 
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Głos zabrał Burmistrz Grzegorz Zawiślak, który poinformował,  że uchwały tego typu jak 

głosowane przed chwilą będą miały w najbliższym czasie miejsce częściej. Jest to wynik 

przeprowadzonej przez Wydział Mienia Gminy Inwentaryzacji terenów gminnych, które były 

użytkowane bez umowy dzierżawy.  

Burmistrz oznajmił również, że dostał informację o tym, że Gmina Prudnik otrzymała 

dofinansowanie na rozbudowę i przebudowę Wiejskiego Domu Kultury w Szybowicach  

w kwocie ponad 117 tys. złotych.  

Radny Andrzej Gajewski oznajmił, że jest to w dużej mierze zasługa Kierownik Domu 

Kultury oraz Sołtysa Szybowic. 

Radny Zbigniew Kosiński zapytał czy podobna inwentaryzacja zostanie przeprowadzona 

również na terenach wiejskich? Chodzi dokładnie o bezprawnie zaorane drogi. 

Burmistrz oznajmił, że jeszcze ogrom pracy pozostał do wykonania na terenie maista, jedak 

na pewno ci, którzy zaorali drogi zostaną pociągnięci do odpowiedzialności. Będą musieli 

drogi odtworzyć oraz zapłacić należyty podatek.  

 

34) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym 

Inkubatorze Przedsiębiorczości przy Placu Zamkowym 2 w Prudniku (druk nr 312) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 311 pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym 

Inkubatorze Przedsiębiorczości przy Placu Zamkowym 2 w Prudniku (druk nr 312). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/297/2019 w sprawie oddania w najem 

lokalu użytkowego w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości przy Placu Zamkowym 2 

w Prudniku została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 48 do protokołu/ 

 

35) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym 

Inkubatorze Przedsiębiorczości przy Placu Zamkowym 2 w Prudniku (druk nr 313) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 312 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym 

Inkubatorze Przedsiębiorczości przy Placu Zamkowym 2 w Prudniku (druk nr 313). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



32 
 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/298/2019 w sprawie oddania w najem 

lokalu użytkowego w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości przy Placu Zamkowym 2 

w Prudniku została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 49 do protokołu/ 

 

36) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym 

Inkubatorze Przedsiębiorczości przy Placu Zamkowym 2 w Prudniku (druk nr 314) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 314 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym 

Inkubatorze Przedsiębiorczości przy Placu Zamkowym 2 w Prudniku (druk nr 314). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/299/2019 w sprawie oddania w najem 

lokalu użytkowego w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości przy Placu Zamkowym 2 

w Prudniku została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 50 do protokołu/ 

 

37) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym 

Inkubatorze Przedsiębiorczości przy Placu Zamkowym 2 w Prudniku (druk nr 315) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 315 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym 

Inkubatorze Przedsiębiorczości przy Placu Zamkowym 2 w Prudniku (druk nr 315). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/300/2019 w sprawie oddania w najem 

lokalu użytkowego w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości przy Placu Zamkowym 2 

w Prudniku została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 51 do protokołu/ 

 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie połączenia jednostek organizacyjnych Gminy Prudnik  

(druk nr 316) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy chcieliby zabrać głos w sprawie. 

Głos zabrał radny Stanisław Mięczakowski, który stwierdził, że jest za połączeniem 

jednostek zaproponowanych w uchwale, jednak brakuje mu na dzień dzisiejszy struktury 

organizacyjnej podmiotu, który ma powstać po połączeniu, a dokładnie kto będzie 

zatrudniony i jak będzie wyglądała odpowiedzialność za dane obszary działalności. Dodał, że 

jeden przykład połączenia jednostek jest w Gminie Prudnik itzreba uznać, ze połączenie nie 

było słusznym krokiem. 

Burmistrz zapewnił, że założeniem połączenia jednostek jest poczynienie oszczędności tak 

więc struktura organizacyjna powstałego podmiotu nie będzie wybujała. Jednostką kierować 

będzie szef, który będzie miała swojego zastępcę. Wiele stanowisk w obu jednostkach dubluje 

się. W planie jest ograniczenie administracji. Ponadto jeśli chodzi o obiekty podlegające pod 

OSiR będą mogły przejść pod opiekę stowarzyszeń, które są zainteresowane taka 

działalnością.  

Radny Paweł Licznar oznajmił, że braki finansowe z ZUK-u spowodowane są brakiem 

dofinansowywania działań komunalnych ZUKu przez gminę.  

Radny  Tomasz Wisła wyraził zadowolenie z połączenia jednostek.  Poruszył temat budżetu 

jednostki, która ma powstać. Zapytał czy Agencja będzie miała zabezpieczone środki na 

zadania, które do tej pory należały do OSiRu? Jak będzie wyglądało finasowanie jednostki? 

Burmistrz wyjaśnił, że od 1 stycznie 2020 roku powstanie nowa jednostka. Budżety zostaną 

połączone, więc w tej kwestii nie ma najmniejszego problemu. Dodał, że połączenie odbywa 

się w ten sposób, że OSiR zostanie wchłonięty przez Agencję, gdyż lepiej włączyć coś do 

struktury, która działa dobrze, niż tworzyć strukturę, której przez dłuższy czas nie udałoby się 

tworzyć. Decyzja o połączeniu wzięła się w związku ze złym zarządzaniem OSiR-em od 

dłuższego czasu, brakami w dokumentacji, które potwierdziły przeprowadzone kontrole.  

Radny Zbigniew Kosiński zapytał o dalsze losy Centrum Sportowego w Niemysłowicach. 

Oznajmił, że ma ono przejść pod zarząd Domu Kultury. Zapytał od kiedy miałoby to nastąpić 

oraz na jakich zasadach? 

Burmistrz oznajmił, że póki co nie może podać konkretnego terminu zmian, które 

ewentualnie mają nastąpić. Pierwszym etapem muszą być spotkania i rozmowy  

z mieszkańcami, ze stowarzyszeniem, radą sołecka i sołtysem. Najpierw przede wszystkim 

trzeba poznać zdanie osób, które z obiektu korzystają.  
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Radny Zygmunt Trojniak wrócił do tematu połączenia jednostek. Oznajmił, że całkiem 

niedawno ogłoszony był konkurs na nowego dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji. Konkurs 

nie został rozstrzygnięty. Teraz ma nastąpić połączenie. Radny wyraził obawy czy za jakiś 

czas nie okaże się, że połączenie nie było do końca przemyślane? Dodał również, że dziwi 

fakt nieprawidłowości w prowadzeniu jednostki, które są tam od kilku lat. Zapytał czy 

Komisja Rewizyjna nie powinna była mieć wcześniej wiedzy w tym temacie? 

Burmistrz poinformował, że do konkursu zgłosiły się osoby chętne, przedstawili swoje 

pomysły. Niektóre z nich były naprawdę dobre, jednak komisja uznała, że w kwestii 

zarządzania żadna z osób nie kwalifikuje się na stanowisko dyrektora. Koncepcja połączenia 

jednostek pojawiała się już od dłuższego czasu, jednak jak powiedział Burmistrz, najpierw 

chciał wyprowadzić nieprawidłowości, które pojawiły się w OSiR-ze. W związku z brakiem 

takiej możliwości do tej pory uznano, że połączenie jest zasadne z punktu widzenia 

ekonomicznego.  

Zastępca Skarbnika Gminy Prudnik Jan Zapała uzupełnił wypowiedź Burmistrza. 

Oznajmił, że nieprawidłowości w OSIR-ze poprawiane są teraz przez nowych pracowników 

jednostki i tu np. deklaracje vat korygowane są od roku 2016.   

Radny Andrzej Gajewski ad vocem do wypowiedzi radnego Trojniaka poinformował, że 

komisja Rewizyjna, której w poprzedniej kadencji miał możliwość być przewodniczącym 

działa na określonych zasadach. Jeśli przeprowadza kontrole to tylko i wyłącznie na wniosek 

rady. 

Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, że koncepcja połączenia jest koncepcją słuszną, 

jednak brakuje mu tej przysłowiowej kropki nad „i” i jest to poważna uchwała, którą rada ma 

podjąć, aby obyło się bez dyskusji. 

Burmistrz oznajmił, że w uzasadnieniu do uchwały są informacje dlaczego została podjęta 

taka decyzja. Podejmowana uchwała jest trudną decyzją, ale rada jest między innymi od 

podejmowania trudnych decyzji.  

Wiceprzewodniczące Edward Mazur przypomniał, że już w poprzedniej kadencji ówczesny 

Burmistrz informował o złej sytuacji w OSIRze. Sytuacja, która ma miejsce dziś nie jest 

sytuacją nową, a poprzedni Dyrektor miał czas na doprowadzenie pewnych kwestii do 

porządku.   

Radny Jacek Urbański poparł zdanie radnego Mięczakowskiego. Stwierdził, że czytając 

uzasadnienie można wywnioskować, że decyzja o połączeniu jednostek zapadła, ponieważ nie 

udało się wyłonić kandydata na dyrektora OSIRu. Kontynuując radny oznajmił, że na 

komisjach pytał w jaki sposób została dokonana dogłębna analiza i przed podjęciem tak 

trudnej decyzji chciałby się z wynikami analizy zaznajomić. Dodał, że pytał o to czy zostało 

wykonane podsumowanie dokonanych analiz, jednak odpowiedź na to pytanie nie została 

udzielona. 

Burmistrz odpowiedział, że decyzja o połączeniu jednostek zbiegła się z formułowaniem 

budżetu na rok 2020 r. Wyjaśnił, że funkcjonowanie dwóch jednostek będzie droższe niż 

funkcjonowanie jednej. Jeśli chodzi o analizę – likwidacja obecnej formuły funkcjonowania 

inkubatorów to spora oszczędność, ponadto dublowanie się stanowisk generuje ogromne 

koszty. Burmistrz stwierdził, że Agencja bardzo dobrze sobie radzi. Dodał, że długo skupiano 

się na zewnętrznej promocji miasta. Teraz chce się skupić na promocji wewnętrznej. Jeśli  

w mieście będą działy się interesujące rzeczy to będzie to lepsza reklama niż udział w targach 

czy innych tego typu imprezach. Działania sportowe często łączą się z szeroko pojęta 

promocją, dlatego też te dwie instytucje mają działać pod jednym szyldem.  

Radny Jacek Urbański oznajmił, że absolutnie nie neguje decyzji Burmistrza, jednak przed 

podjęciem tak ważnej decyzji chciałby zobaczyć przeprowadzone analizy, aby decyzja została 

podjęta w pełni świadomie.  
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Radny Zbigniew Kosiński oznajmił, że w jego przypadku największe wątpliwości wynikają 

z faktu wcześniejszego połączenie ZUK-u z ZBK, które ie do końca były przeanalizowane.  

Burmistrz oznajmił, że połączenie omawianych jednostek było analizowane szczegółowo  

i jeśli radni sobie życzą to taka analiza zostanie przedstawione.  

Radny Zbigniew Kosiński wyraził opinię, że nie widzi do końca oszczędności dla gminy. Na 

przykład w przypadku przerzucenia inkubatorów pod władanie ZUK-u nie generuje 

oszczędności dla gminy, tylko zmienia jednostkę, która będzie sprawować nad obiektem 

nadzór.  

Burmistrz poinformował, że analiza przeprowadzona została w lipcu i sierpniu. Wynika z 

niej, że należy zmienić sposób zarządzania. Patrząc w perspektywie budżetu można było 

wprowadzić nowego człowieka, który spróbowałby wyprowadzić zmiany. Pomysł o 

połączeniu pojawił się w momencie analizy struktur dwóch instytucji. Porównania jak wiele 

jednostki te mogą robić wspólnie, co pozwoli również na ograniczenie kosztów działalności. 

Dokumenty z analizy są dostępne i do wglądu.  

Radny Paweł Licznar oznajmił, że ZBK było jednostką deficytową już przed połączeniem z 

ZUK-iem, więc nie powinno być argumentem w dyskusji, gdyż jest to zupełnie odrębna 

kwestia. Dodał, że osobiście będzie głosował za, ponieważ społeczeństwo oczekuje 

oszczędności, a połączenie jednostek pozwoli na to. Radny doda, że przekazując inkubatory 

pod zarząd ZUK idzie się w kierunku lean menagement, czyli zarządzania przez specjalistów, 

przez te same osoby, co nie powoduje powielania etatów. Poprosił radnych o poparcie tej 

działalności.  

Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, że nikt nie neguje koncepcji połączenia. Jest to 

dobre posunięcie tylko brakuje wykazania w jaki sposób jednostka ma być zarządzana, jak 

wyglądać ma struktura organizacyjna itp.  

Radny Tomasz Wisła oznajmił, że ryzyko połącznie ZUKu z ZBK wynikało przede 

wszystkim z kwestii finansowych. Tu natomiast nie ma mowy o jakichkolwiek przepływach 

pieniężnych pomiędzy społeczeństwem, a omawianymi jednostkami. Dodał, że jego zdaniem 

z połączenia wyniknąć powinny same korzyści. Tego połączenia w żaden sposób nie można 

porównywać do połączenia ZBK i ZUK. Zgodził się z radnym Mięczakowskim, że być może 

brakuje szczegółowej struktury organizacyjnej, jednak zdaniem T. Wisły rada powinna dać 

Burmistrzowi zielone światło i podjąć uchwałę. Radny oznajmił, że na ręce Burmistrza składa 

wniosek o doprecyzowanie  systemu zarządzania. 

Burmistrz oznajmił, że przecież jest odpowiedzialny za prawidłowe funkcjonowanie 

jednostek i nie chciałby połączenia czegoś, co miałoby nie funkcjonować.  

Radny Andrzej Gajewski oznajmił, że poprze uchwałę głównie ze względu na to, że może 

dzięki połączeniu jednostek zacznie się cos dziać w kwestii sportowej. Radny dodał, że 

chciałby aby w Prudniku pojawili się animatorzy, dzięki którym coś w Prudniku zacznie się 

dziać, nawet jeśli gmina będzie miała do działania jednostek coś dołożyć.  

Burmistrz oznajmił, że najpierw podejmuje się decyzję o stworzeniu, a później jednostka 

zaczyna się formułować. Wszystkie działania podjęte są w sposób formalny. Znany jest 

budżet, a struktura organizowany nie jest w gestii i rady.  

Radny Zbigniew Kosiński oznajmił, że dyskusja została wywołana przez Burmistrza, który 

powiedział, że to rada podejmuje decyzję o połączeniu. 

Radny Paweł Licznar zawnioskował o zakończenie dyskusji.  

Wniosek został przyjęty. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie połączenia jednostek organizacyjnych Gminy Prudnik (druk nr 

316).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Teresa Barańska, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Zygmunt Bochenek, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski, Edward 

Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego glosowania Uchwała nr XVII/301/2019 w sprawie połączenia jednostek 

organizacyjnych Gminy Prudnik została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 51  do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia Agencji Promocji i 

Rozwoju Gminy Prudnik (druk nr 317) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 317 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia Agencji Promocji  

i Rozwoju Gminy Prudnik (druk nr 317). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Teresa Barańska, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/302/2019 w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie utworzenia Agencji Promocji i Rozwoju Gminy Prudnik została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 51  do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Prudniku 

(druk nr 318) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 318 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Prudniku 

(druk nr 318). 
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/303/2019 w sprawie utworzenia 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Prudniku została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 52 do protokołu/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Prudniku 

(druk nr 319) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 319 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Prudniku 

(druk nr 319). 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/304/2019 w sprawie nadania statutu 

Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Prudniku została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 53 do protokołu/ 

 

Głos zabrał dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Tadeusz Piątkowski podziękował 

pracownikom jednostek za oddanie i dobre wykonywanie swoich obowiązków.  

 

5) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie powołania Społecznej Komisji 

Mieszkaniowej (druk nr 320) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 320  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie powołania Społecznej Komisji 

Mieszkaniowej (druk nr 320). 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (3) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/305/2019 uchylająca uchwałę w sprawie 

powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 54 do protokołu/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego 

oraz za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania 

nagród nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Prudnik (druk nr 

321) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma uwagi lub pytanie do przestawionego druku? 

Głos zabrał radny Andrzej Gajewski. Oznajmił, że na komisji uzyskał informację, że 

podwyżki opiniowane są przez przedstawicieli związków zawodowych. Dowiedział się 

również, że w oświacie zatrudnionych jest 180 osób, które nie są nauczycielami. Z nich 170 

osób pracuje za najniższe krajowe wynagrodzenie. I teraz pytanie – czy zarobki tych osób 

również opiniowane są przez związki? Czy związki chronią również te osoby czy tylko osoby 

będące nauczycielami? w odpowiedzi padło stwierdzenie, że związki zawodowe chronią tylko 

nauczycieli, wobec czego radny zapytał jaki będzie koszt wyrównania pensji? 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur poinformował, że z tego co się orientuje dyskutuje się 

tylko o pensjach nauczycieli. 

Burmistrz poinformował, że regulamin wynagradzania pracowników jest i był nawet 

procedowany w tym roku przez radnych. Grzegorz Zawiślak dodał, że przymus zwiększenia 

najniższej krajowej nieco przewartościował podwyżki, które w perspektywie czasu miały się 

pojawiać. 

Radny Andrzej Gajewski wyraził zdanie, że absurdem jest, iż tylko 10 osób, które w dużej 

mierze stanowią pomoc dla nauczyciela zarabia powyżej średniej.  

Radna Ludmiła Lisowska wyjaśniła, że obowiązują dwa regulaminy. Omawiany dotyczy 

nauczycieli, natomiast jeszcze regulamin dotyczący pracowników niepedagogicznych. Radna 

nakreśliła również, że najniższe wynagrodzenie wynika z faktu chęci utrzymania zatrudnienia 

na danym poziomie bez konieczności zwalniania pracowników.  
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Radny Zygmunt Bochenek zapytał czy w momencie podniesienia najniższego krajowego 

wynagrodzenia nie będzie konieczności redukcji etatów? 

Burmistrz odpowiedział, że nie. Dodał, że nawet w przypadku nauczycieli zgodził się na 

utworzenie mniejszych klas, aby żaden nauczyciel nie stracił zatrudnienia.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za 

warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Prudnik (druk nr 321). 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Licznar 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/306/2019 w sprawie ustalenia 

Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków za 

wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród nauczycielom zatrudnionym w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Prudnik została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 55 do protokołu/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych dla Gminy Prudnik na rok 2020 (druk nr 322) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 322  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych dla Gminy Prudnik na rok 2020 (druk nr 322). 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/307/2019 w sprawie uchwalenia 

Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych dla Gminy 

Prudnik na rok 2020 została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 56 do protokołu/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Prudnik z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2020 (druk nr 323) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 323  pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Prudnik z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2020 (druk nr 323). 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/308/2019 w sprawie uchwalenia 

Programu współpracy Gminy Prudnik z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020 została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 57 do protokołu/ 

 

9) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, 

określenia wysokości stawek opłaty za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach 

publicznych w strefie, wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu pobierania tych opłat (druk 

nr 324) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 324  pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, 

określenia wysokości stawek opłaty za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach 

publicznych w strefie, wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu pobierania tych opłat (druk 

nr 324). 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (1) 

Andrzej Gajewski 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/309/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie 

ustalenia strefy płatnego parkowania, określenia wysokości stawek opłaty za parkowanie 

pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie, wysokości opłaty dodatkowej 

oraz sposobu pobierania tych opłat została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 58 do protokołu/ 

 

10) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowej ze środków budżetu Gminy Prudnik na dofinansowanie kosztów związanych z 

ochroną powietrza poprzez redukcję niskiej emisji zanieczyszczeń na terenie gminy Prudnik 

(druk nr 325) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Głos zabrał Burmistrz Grzegorz Zawiślak. Złożył wniosek, aby różnicować kwoty 

dofinansowania do różnych źródeł ogrzewania w mieście i promować ogrzewanie na gaz oraz 

przyłączanie się do miejskiej sieci ciepłowniczej.   

Radny Jacek Urbański oznajmił, że dostępność do różnych źródeł ciepła nie może być 

warunkiem determinującym warunki dofinansowania. Stwierdził, że każdy powinien 

otrzymać ten sam stopień dofinansowania niezależnie od tego jakie ekologiczne źródło 

ogrzewania wybierze.  

Radny Andrzej Gajewski stwierdził, że w pierwszej kolejności należy chyba przegłosować 

wniosek Komisji Wsi oraz Komisji Rewizyjne zwiększający kwotę dofinansowania do 

zmiany źródła ogrzewania z 2 000 na 4 000 zł bez podziałów na miasto i tereny wiejskie.  

W dalszej kolejności można rozpatrzeć wniosek Burmistrza dotyczący podziału.   

Wobec zastrzeżeń radnych Burmistrz zgłosił wniosek formalny o wycofanie uchwały druk nr 

325 z porządku obrad. Uzasadnił to tym, że temat powinien powrócić na komisję i zostać 

przedyskutowany raz jeszcze w celu wyjaśnienia wszelkich wątpliwości. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Burmistrza Prudnika o wycofanie z porządku obrad uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy 
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Prudnik na dofinansowanie kosztów związanych z ochroną powietrza poprzez redukcję 

niskiej emisji zanieczyszczeń na terenie gminy Prudnik (druk nr 325). 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Alicja Isalska, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

PRZECIW (8) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (3) 

Ryszard Czeczel, Zbigniew Kosiński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

Wobec powyższego głosowania projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Prudnik na dofinansowanie 

kosztów związanych z ochroną powietrza poprzez redukcję niskiej emisji zanieczyszczeń na 

terenie gminy Prudnik (druk nr 325) został wycofany z porządku obrad. 

11) Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Prudnik (druk nr 326) 

Przewodnicząca poinformowała, że Komisja Budownictwa oraz Komisja Budżetu złożyła 

wniosek do zmiany w uchwale.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Paweł Licznar przedstawił wniosek w sprawie 

dopuszczenia zanieczyszczenia przekazywanych odpadów innymi odpadami do 10%. Zmiana 

w §12 pkt.1. 

Radny Andrzej Gajewski wyraził obawę w stosunku do zmiany zapisu. Chodzi tu o fakt, że 

ustawodawca wymaga oddawania 100% wysegregowanych odpadów to zachodzi obawa, że 

Wojewoda może uchwałę zakwestionować. Jednak ze względu na fakt, że w zabudowie 

wielorodzinnej trudno będzie wyegzekwować 100 procent wysegregowanych odpadów 

przychyli się do wniosku. 

Radca prawny Katarzyna Lenda Gach wyjaśniła, że w przypadku zakwestionowania 

uchwały przez nadzór rada może podjąć autopoprawkę w brzmieniu prawidłowym. 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał jak będzie wyglądało nakładanie kar w przypadku, gdy do 

danego gniazda przypisanych będzie kilka nieruchomości lub części nieruchomości na kogo 

kara będzie nakładana w przypadku braku segregacji? I w jakiej wysokości? 

Burmistrz wyjaśnił, że kara nakładana będzie na zarządcę w wysokości wielokrotności osób 

przypisanych do gniazda. Zarządca z kolei może przenieść karę na lokatorów w postaci na 

przykład zwiększenia czynszu. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Szymon Kroczak wyjaśnił, że ustawodawca 

dopuścił możliwość podziału nieruchomości nawet na klatki w przypadku kiedy jest 

możliwość wydzielenia odrębnego gniazda dla każdej z klatek. Podstawą rozliczania jest 

gniazdo i jeśli do danego gniazda przypisanych jest więcej klatek bądź nieruchomości to 

wszystkie podlegają reżimowi utrzymania segregacji w tym gnieździe. 

Radny Zygmunt Trojniak oznajmił, że deklaracje składa się nie na gniazdo tylko na 

nieruchomość.  

Naczelnik Szymon Kroczak wyjaśnił, że warunki dotrzymywania segregacji będą 

rozpatrywane w oparciu o gniazdo do którego lokatorzy będą wyrzucać odpady.   
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W przypadku stwierdzenia braku segregacji reżim będzie dotykał wszystkie osoby 

zamieszkujące wszystkie nieruchomości przynależne do tego gniazda.  

Radny Zygmunt Trojniak poruszył jeszcze kwestię lokali użytkowych wbudowanych w 

nieruchomość.  Oznajmił, iż rozumie, że nabędą one teraz prawo do składowania odpadów 

komunalnych do gniazd śmietnikowych. Zapytał jak urząd zamierza egzekwować oddawania 

odpadów niekomunalnych? Czy będzie weryfikacja posiadania umów na wywóz odpadów 

wynikających z ich działalności gospodarczej? 

Naczelnik Szymon Kroczak oznajmił, że w tym przypadku są dwie możliwości. Pierwsza to 

Baza Danych Odpadowych, w której każdy wytwórca odpadów powinien się zarejestrować, 

wówczas staje się legalnym wytwórcą odpadów i na tej podstawie będzie rozliczany przez 

Urząd Marszałkowski. Druga kwestia to to, że ustawodawca w ustawie o utrzymaniu 

czystości i porządku nie przewidział innej możliwości jak tylko nieruchomości 

niezamieszkałe lub zamieszkałe. Nieruchomości w części zamieszkałe podlegają ustawie tak 

samo jak nieruchomości zamieszkałe, w związku z tym za gniazdo, do którego odpady nosić 

będą również właściciele tych części niezamieszkałych  odpowiada administrator na tych 

samych zasadach jak za właścicieli lokali mieszkalnych. 

Radny Zygmunt Trojniak poruszył jeszcze kilka nurtujących go kwestii.  Na wszystkie 

pytania uzyskał wyczerpujące odpowiedzi. 

Burmistrz podkreślił, iż należy pamiętać, że na tą chwilę jest okres przejściowy. 

Funkcjonowanie systemu będzie obserwowane. Ustawa jest kontrowersyjna i wymusza na 

gminach podjęcie takich a nie innych kroków. Dodał, że zdaje sobie sprawę z tego, że dla 

zarządców będzie to trudny czas. Burmistrz zgłosił przy okazji wniosek o przyjęcie 

autopoprawki do druku nr 326. 

Radny Zygmunt Trojniak wyraził zdanie, że największą kontrowersją ustawy jest 

odpowiedzialność zbiorowa, która będzie demotywować wszystkich segregujących w 

momencie, gdy znajdzie się ktoś, kto nie segreguje, a kara będzie wspólna.  

Radna Katarzyna Licznar poparła wniosek dotyczący zmiany zapisu w §12 pkt.1. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca Rady podała pod głosowanie kolejno wnioski: 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek Komisji Budownictwa oraz Komisji Budżetu: w sprawie dopuszczenia 

zanieczyszczenia przekazywanych odpadów innymi odpadami do 10%. Zmiana w §12 pkt.1. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (4) 

Ryszard Czeczel, Zbigniew Kosiński, Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

W związku z przeprowadzonym glosowaniem wniosek został przyjęty.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka Burmistrza w §3 pkt 1a) poprzez wprowadzenie worków o pojemności 60 

litrów na odpady, na papier i tworzywa sztuczne. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
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ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (4) 

Ryszard Czeczel, Zbigniew Kosiński, Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Prudnik (druk nr 326). 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Ryszard Czeczel, Zbigniew Kosiński, Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

  

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/310/2019 w sprawie Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Prudnik została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 59 do protokołu/ 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 327) 

Przewodnicząca rady poprosiła o przedstawienie autopoprawki do druku nr 327. 

Burmistrz oznajmił, że wniosek o autopoprawkę jest konsekwencją przyjęcia autopoprawki w 

druku poprzednim. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka Burmistrza: w konsekwencji przyjęcia autopoprawki Burmistrza analogicznej 

zmiany należy dokonać w omawianym projekcie uchwały w zakresie wprowadzenia worków 

do zabudowy wielorodzinnej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (4) 

Ryszard Czeczel, Zbigniew Kosiński, Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 327). 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Ryszard Czeczel, Zbigniew Kosiński, Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/311/2019 określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 60 do protokołu/ 

 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Isalska zaproponowała aby złożyć interpelacje  

i zapytania w Biurze Rady Miejskiej bez ich odczytywania. Radni wyrazili zgodę. 

Do Biura Rady wpłynęły następujące interpelacje i zapytania Radnych: 

1) Zofii Zeprzałka- Krzemień: 

- w sprawie poprawy stanu dróg na Cmentarzu Komunalnym w Prudniku 

/interpelacja stanowi załącznik nr 61 do protokołu/ 

2) Edwarda Mazura  

- w sprawie postawienia na cmentarzu komunalnym pojemników na odpady szklane 

/interpelacja stanowi załącznik nr 62 do protokołu/ 

3) Marcina Krasonia  

- w sprawie montażu tablic informacyjnych z numerami posesji na terenach wiejskich 

/interpelacja stanowi załącznik nr 63 do protokołu/ 

4) Pawła Licznara  

- w sprawie łącznej ilości kilometrów pokonanych przez prezesa ZEC w celach służbowych 

/interpelacja stanowi załącznik nr 64 do protokołu/ 

10. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

Burmistrz zwołał na dzień 9 grudnia sesję Rady Miejskiej na godzinę 15.00. Sesja ma 

związek z koniecznością wprowadzenia podwyżek za śmieci. 

Grzegorz Zawiślak zaprosił radnych na rozpoczynający się wnet prudnicki jarmark 

Bożonarodzeniowy. 
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Przewodniczący 

Rada Miejska w Prudniku 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilinska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 


